
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. maj 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BØ
Ministeren bedes redegøre for, hvad det efter ministerens opfattelse siger om
forholdene for patienter og personale i det danske sundhedsvæsen, at der fin-
des hospitalsafdelinger, hvor der er så massive og vedvarende problemer
med overbelægning, at man tilsyneladende er nødt til at hyre brandmænd ind
for at sidde brandvagt på afdelingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2017-18
SUU Alm.del  Samrådsspørgsmål BØ
Offentligt


